
Dag og år: torsdag d. 08.11.18  

Kl.: 17.00  –  19.30 
 

Formandens 
initialer 
Pia Jensen 

 
SKOLEBESTYRELSEN. 
Mødedeltagere: Celina 9.w, Julie 9.w, Annelise, Anni, Lars, Brian, Pia, Mikkel, Anna, Ingrid,Dion,  

 
Afbud: Sabina, Kathrine, Henrik 
    O = Orientering; D = Drøftelse;  B = Beslutning 
 
Referat:                                                                                                                      
 

Datoer for møder i 2018/19: 23/8, 11/9, 8/11, 3/12, 24/1(nytårstaffel), 6/2, 21/3, 29/4,12/6 

 

17.00 
O 

1 2-dagsmodul i SFO v. Dion Ordningen er evalueret gennem 
spørgeskemaundersøgelse. 

 Ordningen er gjort mere fleksibel, man kan 

ændre de to dage frit med mindst 10 dages 

varsel 

 politisk har man bestemt at alle tilmeldte børn 

skal inviteres med til alle arrangementer 

udenfor skoletid. 

Fra 1/9 – 17 til nu er antallet tilmeldte den fleksible 
ordning steget fra 2 børn til 20 børn. 
Hvis der senere viser sig uhensigtsmæssigheder for 
Galaksen tages dette punkt op i bestyrelsen 
 

17.15 
 

 Spisning  

17.35 
O/D 

2 Nyt fra elevrådet Elevrådet vil gerne lave en gallafest for 9. årgang. Der 
er god stemning i alle 9. klasserne for en fest. 
Formål: hyggelig aften 
Tanker: 

 Evt. efter projektugen i ugen (uge8og9) 

 Ingen forældre 

 Lærere til opsyn 

 Hallen vil gerne lægge hus til 

 Fællesspisning 

 Uden alkohol 

 Ved under 50 tilmeldte aflyses 

Der vil være behov for økonomisk tilskud 
Andre ideer: 

 Sponsorløb – evt. lige før påskeferien. Det 

overvejes om en del af pengene kan bruges til 

en ting til skolen. 

 De fleste klasser ønsker fastelavnsfest 

 Ide om at lade udskolingseleverne klæde sig 

ud til julewolley 

 Ønske om at udtænke måder hvorpå elever 

lærer elever fra andre årgange at kende. Bla. 

trivselsdag 

 

17.50 3. Generationsskifte i ledelsen – stillingsopslag - Sidste frist for ansøgning er den 19. november 



O ansættelsessamtaler Der har været og er planlagt besøg af 12 potentielle 
ansøgere.  
Status lige nu er 5 ansøgninger, men der vil komme 
flere, når vi nærmer os deadline. 
Datoer for samtaler/hvem deltager?: 
Onsdag den 28/11 kl 16-20.30 
Tirsdag den 4/12 kl 16.30-20 
Bestyrelsesmedlemmer melder til kontoret i løbet af 
uge 46 om man kan deltage i ansættelsessamtaler – 
helst deltagelse i både 1. og 2. samtale. 
 

18.05 
0/D 

4 Status og fremlæggelse af proces omkring Sidste skoledag  
 

Vi ønsker en ny og mere spændende og dejlig dag for 
alle. Dette er ledelse, lærere og elever i dialog omkring. 
 
Den overordnede overskrift for dagen er ”Respekt og 
værdighed” 
Vi har allerede et rigtig fint koncept, som 9. klasserne 
er gode til, nemlig flødekarameller til klasserne og 
leg/spil med de yngste elever. 
Vi ønsker bla. en ny god aftale med eleverne omkring  

 konceptet for underholdningen i kantinen 

 pyntning af skolen/kantineområdet 

 andet/mere? 

9. årgangs lærere (AG, LW og LL) arbejder videre med 
dette sammen med eleverne, og sammen fremlægger 
de et forslag for ledelsen. 
 
Herefter tænkes det præsenteret for skolebestyrelsen 
efter nytår. 
 

18.15 
0 
 

5 Status for proces vedr. skolefest Ledelsen har formuleret rammer for skolefesten, dette 
ahr været på personalemøde og pæd råd. Der er nu 
nedsat et udvalg til at færdiggøre konceptet:  
Skolefest på Stjernevejskolen 
Herefter tænkes det præsenteret for skolebestyrelsen 
efter nytår. 
 

18.25 
D/B 

6.  Evaulering af forældremøder 
- Samme plan næste skoleår? 

Kommentarer: 
Generelt en god oplevelse 
Årgange, som ikke fik besøg, savnede det 
 
Beslutning: Der laves en oversigt over fordeling på 
årgange næste skoleår på det sidste møde i dette 
skoleår. Det tilstræbes at alle årgange får besøg i 
2019/20 
 

18.45 
D/B 

7 Kys og kør 
- Evaluering og evt. ny dato? 

Der var ikke så mange biler som forventet 
Der blev kørt og parkeret helt fint 
 
Nyt tjek i uge 6 

 
18.55 
O 

8. 
 

”Havedag” 

- undersøgelse vedhæftet 

Vi besluttede, at invitere til en havedag – gerne inden 
påskeferien/skolefesten. Der skal være klart definerede 
opgaver. 
Overvejelser over om børn kan deltage. 
 

19.00 
O/D 

9. Info om dialogmøde 
- Info om møde d. 7. november.  

Dion og Pia orienterede. 
Kommunalt ønsker man at øge sikkerhedsnettet. 
Mange skoler har underskud på segregeringsbudgettet. 
Især de store skoler-  flest udskolingselever. 



Hedensted kommune har et lavt segregeringsprocent i 
forhold til landsgennemsnittet. 
Et kommunalt udvalg har udarbejdet et dokument med 
4 modeller for fremtidig tildeling til området. De 4 
modeller var til debat på dialogmøde for politikere, 
skoleledere og bestyrelsesformænd.  
Der arbejdes videre med dette. 
 

19.15 
O 

10 Sygefravær Stjernevejskolen har været ramt af langtidssyge-
meldinger både på almenskoledelen og i 
centerafdelingen – derfor røde tal. Sfoen ser tallene for 
2018 pæne ud. 
Arbejdsmiljøgruppen arbejder med tiltag 
 

19.20 
 

11. Siden sidst:     
a: Formanden.  
b: Forældrevalgte medlemmer.   
c: Ledelsen 
d: Medarbejderrepræsentanter.  
e:SFO-Galaksen. 
f: Centerafdeling. 
g. Skole & forældre 
 

 

 
 

19.25 12. EVT. 
 

 

 
Rugekassen: 
Trafik /  P-plads – ca. januar.  
National trivsel  - Toilletter – elevråd 
Åben skole 
Sidste skoledag 9.årg 
Lejrskoler – antal lejrskoler/princip 
Skolefesten 

Karakterer i udskolingen 

 

  


